
Protokół Nr 21/16

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji, które odbyło się 
 w dniu 14.01.2016 r. godz. 10.30 sala Nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach.

Posiedzeniu przewodniczył- Krzysztof Rąkowski – Przewodniczący ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1).

 Porządek obrad :

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

     -w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz     
zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta  Pabianic  na  rok  
2016”.

3. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta   w  sprawie  zasadności  zbycia  prawa
własności  nieruchomości  gruntowej  położonej  w  Pabianicach  przy  ul.
Północnej 37/49 – działki 115/11,115/13,115/17 o łącznej pow. 2546 m2 na
rzecz jej użytkowników wieczystych. Obecna opłata roczna wynosi 4.740,00
zł. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

4. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta  w sprawie zasadności  skorzystania z
prawa pierwokupu niezabudowanej nieruchomości położonej w Pabianicach
przy ul. Rypułtowickiej 24 działka nr 122 o pow. 4117 m2. Pozostałe warunki
zgodne z wnioskiem.

5. Informacja nt. Opracowania pn.”Raport o stanie środowiska w województwie
łódzkim”.

Ad.1
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Rąkowski- zapytał czy są uwagi do porządku.
Nie było.

Ad.2
Zaopiniowanie projektów uchwał:
w  sprawie  przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta  Pabianic  na  rok
2016”  (   zał. nr 2) ;
Obowiązek podjęcia niniejszej uchwały nakłada na Radę Miejską zapis art. 11a ust.
1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt (t.j. Dz. U. z 2013r. poz.856
ze zmianami). Zgodnie z zapisem art. 11 ust. 1 ww. ustawy gmina jest zobowiązana
do zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich odławiania. Program opieki
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nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  Rada
Miejska określa corocznie do dnia 31 marca.

W myśl  art.  11a ust.7  ustawy uchwalenie przez Radę Miejską programu na
dany rok kalendarzowy musi zostać poprzedzone uzyskaniem opinii:

1. właściwego powiatowego lekarza weterynarii, 
2. organizacji  społecznych,  których  statutowym celem działania  jest  ochrona

zwierząt, działającym na obszarze gminy,
3. dzierżawców lub zarządców obwodów łowieckich, działających na obszarze

gminy.

Zgodnie z art. 11a ust. 2 ww. ustawy program powinien obejmować takie zadania
jak:

1. zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, 
2. opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie,
3. odławianie bezdomnych zwierząt,
4. obligatoryjną  sterylizację  albo  kastrację  zwierząt  w  schroniskach  dla

zwierząt, 
5.  poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 
6. usypianie ślepych miotów,
7. wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt

gospodarskich, 
8. zapewnienie  całodobowej  opieki  weterynaryjnej  w  przypadkach  zdarzeń

drogowych               z udziałem zwierząt. 

Program może również obejmować plan znakowania zwierząt w gminie. Miasto
Pabianice  zgodnie  z  wytycznymi  ustawy  corocznie  począwszy  od  2012  r.
opracowuje program i realizuje zapisane w nim zadania. Forma i sposób realizacji
zadań jest dostosowana do potrzeb naszego miasta i możliwości ich finansowania.
Do  zadań realizowanych  w latach  ubiegłych  w programie  na  2016  rok  dodano
zadanie  polegające  na  pomocy  w  leczeniu  wolno  żyjących  kotów  w  celu
ograniczenia  rozprzestrzeniania  się  popularnych  chorób  typu  koci  katar  i
Panleukopenia. Dodano także zadanie mające na celu ograniczenie rozmnażania
psów posiadających właściciela  poza  miejscami  ich  chowu lub  hodowli.  W tym
przypadku będziemy współpracować z organizacjami społecznych działającymi na
terenie miasta, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt. 

W programie  wskazano podmioty  współpracujące  przy  realizacji  zadań oraz
formy finansowania tych zadań. Z uwagi na wzrost cen usług, środki finansowe,
jakie zabezpieczono  w budżecie miasta na 2016 r. na realizację zadań zapisanych
w programie są wyższe od środków przeznaczonych na ten cel w latach ubiegłych.

Biorąc pod uwagę powyższe podjęcie uchwały w proponowanym kształcie jest
uzasadnione bowiem  pozwoli  na  kontynuację  zadań  z  lat  poprzednich  i
wprowadzenie  nowych  będących  pomocnymi  przy  realizacji  zadań  już
funkcjonujących.  

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały–13, przeciw-0, wstrzymało
się -0. Przyjęto.
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Ad.3
Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  zasadności  zbycia  prawa
własności  nieruchomości  gruntowej  położonej  w  Pabianicach  przy  ul.
Północnej 37/49 – na rzecz jej użytkowników wieczystych.  ( zał. Nr 3)
Wniosek przedstawił Naczelnik Mariusz Witkowski-  są działki 115/11,115/13,115/17
o  łącznej  pow.  2546  m2.Obecna  opłata  roczna  wynosi  4.740,00  zł..  Pozostałe
warunki zgodne z wnioskiem W pierwszej kolejności pytamy czy jest zasadność
zbycia.

Radna Bożenna Kozłowska- jak jest  teren użytkowany.

Naczelnik Mariusz Witkowski – teren usługowy po mleczarni.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku–9, przeciw-0, wstrzymało się
-2. Przyjęto. Opinia Komisji ( zał. Nr 4). 

Ad.4
Zaopiniowanie  wniosku Prezydenta  w  sprawie   zasadności  skorzystania  z
prawa pierwokupu niezabudowanej nieruchomości położonej w Pabianicach
przy ul. Rypułtowickiej 24     ( zał. Nr 5). 
Wniosek przedstawił Naczelnik Mariusz Witkowski- działka nr 122 o pow. 4117 m2.
pozostałe warunki zgodne z wnioskiem. Działka nie jest atrakcyjna, gdyż na niej są
2 słupy wysokiego napięcia mocno ograniczając korzystanie  z działki, dlatego nie
jest zasadne skorzystania z pierwokupu.

Głosowanie: za skorzystaniem z prawa  pierwokupu–0, przeciw-0, wstrzymało się
-15. Komisja nie zaopiniowała pozytywnie wniosku. Opinia Komisji ( zał. Nr 6). 

Ad.5
-  Informacja nt.  Opracowania pn.”Raport  o stanie środowiska w województwie
łódzkim”. ( zał. Nr 7). 

Komisja przyjęła do wiadomości.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  – członkowie komisji  otrzymali  plan
pracy   komisji  czekamy  na   ewentualne  uwagi,  będzie  przyjęty  na  kolejnym
posiedzeniu.

Nagranie CD – zał. Nr 8.
Na tym zakończono posiedzenie o godz. 10.45.

Protokółowała:              Przewodniczył:

      Monika Ludziejewska                            Krzysztof Rąkowski
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